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Aanwezig                                                                                     Afwezig 

Joke Wisseborn                     (voorzitter)                     
Juan Aarts                              (secretaris en VT Jeugd) 
Antoon Rotman                    (lid subgroep WMO 
waarnemend ) 
 
Gasten:  

Noortje Schuddebeurs        (VT WMO) 
Marjon Smulders                 (penningmeester en VT 
Participatie) 
 

 
 1: Opening en Agenda vaststellen  
De voorzitter opent de vergadering met de mededelingen, dat er veel afmeldingen zijn van de leden 
van de kerngroep zich hebben afgemeld. 
 
Noortje Schuddebeurs Vertegenwoordiger WMO heeft aangeven dat ze op dit moment druk is met 
haar andere werkzaamheden. Ze heeft voorgesteld om Antoon Rotman te vragen of hij wil aansluiten 
bij de kerngroep vergadering vanavond. Secretaris geeft aan dat het wel belangrijk is dat de 
kerngroep zoveel mogelijk uit dezelfde personen bestaan omdat wij als kerngroep alle zaken rondom 
de BASD moeten kunnen bespreken en regelen. Hij heeft voorgesteld om te overleggen met Noortje 
Schuddebeurs of ze het een idee vindt dat ze als lid in de subgroep WMO gaat zitten, en Antoon 
Rotman als vertegenwoordiger van de subgroep WMO. Voorzitter zal dit gaan bespreken met 
Noortje Schuddebeurs wat ze van dit idee vindt. Wij hebben Antoon Rotman gevraagd of hij de 
functie vertegenwoordiger van subgroep op zich zal willen nemen dit zal hij wel willen gaan doen. 
 
Marjon Smulders is penningmeester en Vertegenwoordiger Participatie ze heeft laten weten om haar 
werkzaamheden per direct stop te leggen bij de BASD, omdat ze gezondheidsklachten heeft en het 
niet meer met haar huidige baan en privéleven is te combineren is. Wij respecteren haar keuze en 
zullen haar als blijk van dank wat ze de afgelopen 1,5 jaar gedaan heeft voor de BASD een bos 
bloemen gaan laten bezorgen. Wij hebben in de kerngroep gesproken wie de opvolger zal kunnen 
worden van Marjon Smulders om de vertegenwoordigerstaak op zich te nemen. Voorzitter vraagt 
aan de secretaris of hij een voorkeus heeft om een lid van de subgroep participatie die de functie op 
zich kan nemen, hij geeft aan geen voorkeur te hebben. Voorzitter zal dit met de lid van de Subgroep 
Participatie gaan bespreken wie deze functie op zich willen gaan nemen. 
 
Erna Derksen contactambtenaar van gemeente Zutphen is wegens gezondheidsomstandigheden voor 
een periode uit de running. Voorzitter heeft van de gemeente begrepen dat er geen vervanger 
beschikbaar is op dit moment van uit de gemeente voor de BASD. Voorzitter gaat toch vragen om 
een tijdelijke vervanger vanuit de gemeente Zutphen voor de BASD. 
 
 
2: Vaststellen Notulen van de kerngroep 14 oktober 2020 
Joke Wisseborn vraagt of er nog opmerkingen of aanpassingen nodig zijn in de notulen van 14 
oktober 2020. Er zijn geen opmerkingen/ aanpassingen nodig. De notulen wordt vastgesteld. 



Juan Aarts vraagt of alle notulen online worden gepubliceerd dat de inwoners en belanghebbende de 
notulen kunnen inzien. Joke Wisseborn neemt het besluit dat alle notulen in het openbaar worden 
gepubliceerd.  
 
3: participatie werkwijze gemeente Zutphen n.a.v. artikel in de stedendriehoek 
Joke Wisseborn heeft een vraag gekregen van een lid van subgroep Participaties Wendela van der 
Meiden dat ze graag wil onderzoeken hoe het in Zutphen geregeld is en of het zo werkt hoe het 
bedoeld is. Iedereen lijkt het een goed idee om dit te gaan onderzoeken en als het nodig is om een 
ongevraagd advies te gaan geven over dit onderwerp. Joke Wisseborn zal dit gaan oppakken met 
Wendela van der Meiden, dat ze de inwoners kan gaan bevragen om te kijken hoe dit in Zutphen 
wordt vormgegeven.  
 
4: Vraag vanuit de gemeente toegankelijkheid openbare ruimte 
Wij als BASD zijnde hebben een vraag ontvangen vanuit de gemeente Zutphen of wij als BASD mee 
willen gaan kijken en adviseren over toegankelijkheid in de openbare ruimte. Het eerste onderwerp 
zal dan de Schupstoel zijn. Hierover hebben wij besproken dat wij dit voor een periode van 6 
maanden willen gaan doen om te kijken hoe het verloopt en hoe veel werk het gaat kosten. Antoon 
Rotman van subgroep WMO kent verschillende mensen die daar wel aan mee willen werken. 
Afgesproken is dat Antoon Rotman hierover de coördinatie krijgt vanuit de BASD. Juan Aarts zal de 
gemeente Zutphen gaan terugsturen dat wij dit graag willen gaan doen. Bij het te geven advies 
volgen we het proces dat voor de BASD geldt.  
 
5: Hoe gaan wij om met klagers over leden van de BASD 
Juan Aarts heeft een Whatsapp bericht ontvangen van een iemand die een klacht had over een lid 
van de BASD. Hij heeft hierover contact gehad met de contactambtenaar Erna Derksen van de 
gemeente Zutphen die heeft aangeven dat de klager zijn gegevens bekend moet maken voordat eer 
een klacht in behandeling genomen kan worden ze zal gaan uitzoeken hoe dit is zijn werk zal moeten. 
Het is belangrijk dat wij transparant moeten zijn richting de inwoners. Dit punt hebben wij besproken 
hoe wij hier mee om zullen gaan in de toekomst. Alle leden van de BASD zijn beschermd tot het 
tegendeel bewezen is. Wij zullen in overleg met de gemeente een klachtenprocedure gaan maken en 
gaan publiceren dat iedereen het kan inzien.  
 
6: Hoe komen wij in contact met de samenleving van de gemeente. 
Wij hebben met ze alle zitten te denken welke manieren dat wij als BASD in contact kunnen komen 
met de inwoners van Zutphen/Warnsveld. Afgesproken is dat wij nu eerst gaan beginnen met een 
kennismakingsbrief op te stellen en die naar alle organisaties die bij het sociaal domein betrokken is 
te gaan sturen met de vraag om dit bij hun doelgroep te verspreiden, dat wij graag als BASD zijnde in 
gesprek kunnen gaan komen. Dat wij naar wijkcentrums/online gaan voor bijeenkomsten om in 
gesprek te komen met de inwoners die te maken hebben met het sociaal domein. Joke Wisseborn 
gaat bij de gemeente Zutphen alle e-mailadressen opvragen van alle organisaties dat wij deze 
gegevens hebben en dat wij alle organisaties de kennismakingsmail kunnen sturen. 
 
 7: Wat doet de corona maatregelen in de samenleving van de gemeente/doelgroepen 
Joke Wisseborn wil graag onderzoeken hoe de coronamaatregelen in de samenleving van de 
Gemeente Zutphen worden nagekomen en wat voor impact dit heeft in de samenleving in 
Zutphen/Warnsveld. Om te kijken hoe het gegaan is en wat voor impact dit dan gehad heeft op de 
inwoners. Dit is een erg groot onderwerp wat op dit moment erg op de voorgrond ligt en iedereen 
heeft daar zijn eigen meningen over de corona maatregelen. Dit punt zal een terugkerende punt zijn 
in de kerngroep vergadering om te kijken wat en hoe wij hier iets mee gaan doen. 
 
8: Hoe gaan wij het met de vergoedingen doen van de BASD leden 



Joke Wisseborn heeft tijdens haar persoonlijke kennismaking met wethouder Mathijs ten Broeke, het 
gehad over de vergoedingen. Nu krijgen alle leden van de BASD een vergoeding bij de aanwezigheid 
van de vergadering. Ze hebben het gehad om gewoon een maandelijks bedrag automatische aan de 
leden te geven wat de gemeente Zutphen maandelijks stort op de rekening van de leden van de 
BASD. Joke Wisseborn zal dan als leden een periode niet aanwezig zijn bij de vergadering de 
vergoeding tijdelijk stop laten zetten. Dit voorstel zal ze nader bespreken met de waarnemer van 
Erna om tot een nieuwe aanpak te komen. Ook zal zij contact opnemen met gemeente om de 
betalingen over 2020 te gaan regelen. Juan Aarts zal alle leden hun rekeningnummer en naamstelling 
gaan vragen dat wij alle rekeningnummers aan de gemeente door kunnen gaan geven. 
 
 
9 gevraagd advies lokaal gezondheidsbeleid voor 23 november 2020 inleveren bij gemeente. 
Antoon Rotman en Juan Aarts zijn bezig geweest met het advies lokaal gezondheidsbeleid, dit is een 
behoorlijke klus. Antoon heeft is van de week daar mee verder gegaan, en is al erg ver gekomen. 
Maandag 16 november 2020 zal Antoon Rotman en Juan Aarts de laatste punten gaan verwerken. 
Dan zal Juan Aarts het rondsturen aan de leden van de BASD waar ze dan 4 dagen de tijd op hebben 
om daarop te reageren.  
 
10: Rondvraag: 
Joke Wisseborn: zullen wij Marjon Smulders een bloemetje laten bezorgen om haar te bedanken 
voor alle werkzaamheden die ze voor de BASD de afgelopen 1,5 jaar gedaan heeft. Juan Aarts vindt 
dit prima om dit te doen. 
 
Vacature Jeugd: is die al gepubliceerd, antwoord Juan Aarts nee nog niet. Joke Wisseborn geeft aan 
dat deze zo snel mogelijk gepubliceerd moet worden. 
 
 11: sluiting vergadering 
Voorzitter Joke Wisseborn sluit de online kerngroep vergadering en bedankt iedereen voor hun 
aanwezigheid en inbreng. 
. 
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